
Jaarverslag MR OBS De Grote Beer 2022–2023

Dit is het jaarverslag van de MR van OBS de Grote Beer over het schooljaar 2022-2023. Dit
verslag beschrijft de volgende zaken:

– De rol en samenstelling van de MR
– Vergaderdata en overzicht van onderwerpen
– Samenvatting van de behandelde onderwerpen
– Aandachtspunten voor het komende schooljaar

Rol en samenstelling MR

De MR bestaat uit zes leden. Drie leden komen uit het onderwijzend personeel van OBS de
Grote Beer (de personeelsgeleding). En drie leden komen uit ouders van leerlingen (de
oudergeleding). De leden uit het onderwijzend personeel worden door het personeel
gekozen, en de leden van de oudergeleding door de ouders.

De MR heeft een adviserende en controlerende taak op beleidsmatig niveau over
ontwikkelingen op en rond de school. Bij sommige onderwerpen heeft de MR
instemmingsrecht en bij andere onderwerpen adviesrecht. Onderwerpen waar de MR het
over heeft zijn bijvoorbeeld: het veiligheids-, gezondheids- en welzijnsbeleid,
ondersteunende werkzaamheden ouders, het schoolplan en sponsoring.

De MR houdt zich dus bezig met de kwaliteit van het onderwijs en beleid. Ouders kunnen
contact opnemen met de MR over beleidszaken en vragen over onderwijs. Klachten over
individuele docenten vallen onder de klachtenregeling. Een uitgebreidere beschrijving over
de onderwerpen die wij bespreken, staan omschreven in het reglement van de
medezeggenschapsraad.

Samenstelling MR in 2022-2023

Personeelsgeleding Oudergeleding
Jenneke Klijn
Kirsten Rietbergen
Lidio Blankstein (tot en 17 januari 2023)
Jose Theunissen (vanaf 16 maart 2023)

Isabelle Agsteribbe (voorzitter)
Berteun Damman (secretaris)
Eva van den Eijnde

Eva van den Eijnde en Isabelle Agsteribbe zijn dit schooljaar voor het eerst begonnen. Bij de
eerste MR vergadering is de taakverdeling vastgesteld en is Isabelle tot voorzitter gekozen. In
Januari gaf Lidio aan te stoppen met de MR vanuit de personeelsgeleding, Jose Theunissen is
vanuit het personeel gekozen hem op te volgen.

Hij heeft de GMR nog wel gedaan, vanuit de ouders van OBS de Grote Beer zit Sarra
Damman in de GMR in 2022-2023.



Vergaderingen
Vergaderingen van de MR zijn openbaar, alhoewel sommige onderwerpen besloten kunnen
worden behandeld, als dit het geval is wordt dit van tevoren vastgesteld.

In 2022-2023 hebben mensen geen gebruik gemaakt van de mogelijkheid de vergadering te
bezoeken; wel zijn er op verzoek van de MR de controller van de stichting voor de
begrotingsbespreking en een vertegenwoordiger van de OR uitgenodigd om een vergadering
te bezoeken.

Verder wordt eerste gedeelte van de vergaderingen wordt bijgewoond door de directeur,
Yvonne Grein.

In het schooljaar 2022-2023 waren er zeven vergaderingen die hieronder in de tabel
beknopt staan toegelicht.

De notulen van deze vergaderingen zijn op de website van de grote beer openbaar gemaakt.
De notulen worden openbaar gemaakt nadat ze de volgende vergadering zijn goedgekeurd
en eventuele persoonlijke informatie voor zover het niet over leden van de MR gaat wordt
verwijderd.

De onderwerpen van de vergaderingen worden in het volgende hoofdstuk verder uitgediept.
Vergaderdata Onderwerpen
8 september 2022 Groepsgrootte, plusklas, aandachtspunten van de nieuwe

directeur, jaarverslag 2021-2022, jaarplanning 2022-2023,
rolverdeling

27 oktober 2022 Overleg OR, mededelingen GMR, subsidieaanvraag
basisvaardigheden, sectorplan covid, missie & visie Grote
Beer, Verkeerssituatie, Leerlingenraad

1 december 2022 Bespreking begroting, verslag vertrouwenspersoon,
schoolondersteuningsplan, trakteerbeleid, veranderingen
personeel en beleid m.b.t. douchen na gym

17 januari 2023 Taakbeleid/werkverdelingsplan, les op vrijdagmiddag, verslag
leerlingenraad (schoolplein, plusklas en timeoutplek),
schoolplan, evaluatie MR.

16 maart 2023 Schoolgids, Formatie, Ouderbijdrage, overleg Or.
20 april 2023 Formatie, les op vrijdagmiddag, vakantie/studiedagen

2023-2024, ouderraadpleging
22 juni 2023 Subsidie basisvaardigheden (afgewezen), opvolging

ouderraadpleging, formatie & werkverdeling (ter info),
evaluatie toetsresultaten, fietsenrek bij school

https://www.obsdegrotebeer.nl/ouders/medezeggenschapsraad


Besproken onderwerpen in de MR

Verkeerssituatie
De verkeerssituatie rond de school is een terugkerend onderwerp. OBS de Grote Beer werkt
hier samen met de A. Bekema om de gemeente te bewegen aanvullende maatregelen te
nemen die de verkeerssituatie veiliger maken.

De verkeersdeskundige van de gemeente waarmee de scholen contact hadden, heeft in
2022 de gemeente verlaten, en er was nog geen opvolger; dit maakte het contact moeilijker.
Wel is er een zebrapad aangelegd en is de oversteek aangepast, dit maakt het volgens de
docenten iets beter.

Ook wordt er vaker handhaving ingezet om te voorkomen dat auto’s stilhouden of parkeren
voor de school (wat niet is toegestaan); helaas heeft er dit jaar een ongeluk plaatsgehad.
Ook is er aan het eind van het schooljaar een extra rek geplaatst en een toezegging tot meer
fietsnietjes gedaan door een ambtenaar van de gemeente.

Groepsgrootte / groei van de school
Het leerlingenaantal van de grote beer verloopt niet heel voorspelbaar. In 2022/2023 was er
een groep 6/7 vanwege veel leerlingen in groep 6 (deze klas schuift door), maar in de groep
2 zitten vrij weinig leerlingen. Een van de speerpunten van Yvonne was om het dalend
leerlingenaantal te stoppen.

De groep 3 was in 2022/2023 is ook heel groot, maar voor twee klassen minder dan 20
leerlingen was er geen geld beschikbaar. Daarom is er gekozen voor extra ondersteuning.

De prognose voor het aantal leerlingen sloeg gedurende het jaar om, midden in het jaar was
een lichte stijging te zien, en aan het eind van het jaar is de Grote Beer weer als groeischool
bestempeld. Dit betekent dat er 9 groepen kunnen blijven en dat er in januari 2024 met een
instroomgroep begonnen kan worden voor de kleuters.

Er wordt nu lichte groei verwacht de komende jaren.

Plusklas
De plusklas wordt deels door een extern bureau verzorgd (externe plusklas) en deels binnen
school. Uit terugkoppeling van ouders en de leerlingen(raad) blijkt dat de plusklas heel erg
gezien wordt als ‘beter’ versus ‘slechter’ en niet als een manier om passende onderwijs te
bieden aan sommige leerlingen die op sommige vakken meer uitdaging nodig hebben.

Er is besloten om het beleid m.b.t. differentiatie in 2023-2024 aan te passen en meer met
methoden als Acadin en TopTechneut te werken en niet met een aparte plusklas.



Dit wordt in 2024 verder uitgewerkt.

Trakteerbeleid
Het trakteerbeleid is besproken. Verschillende leerlingen en ouders gaan heel verschillend
met verjaardagen om. Voor sommige ouders is het heel vanzelfsprekend om bij een
verjaardag groot uit te pakken en anderen te laten delen in de feestvreugde, maar voor
ouders en leerlingen die het financieel minder breed hebben is dit vervelend omdat die
leerlingen dat niet kunnen doen.

Vandaar het verzoek vanuit de schoolleiding om geen cadeautjes te geven bij traktaties.

Overleg OR & Ouderbijdrage
De ouderbijdrage moet officieel door de MR goedgekeurd worden. Dit schooljaar was de
ouderbijdrage 50 euro, en dit is voor 2023/2024 wederom zo vastgesteld. De betaling is nog
steeds niet erg goed. In maart was de ouderbijdrage voor zo’n 100 leerlingen nog niet
betaald. De vrees was dat een verhoging de betalingsbereidheid verder zou doen afneme.

De lage betalingsbereidheid heeft zijn impact op de mogelijkheden die de OR heeft,
aangezien veel activiteiten uit deze ouderbijdrage worden betaald. De MR heeft aangeboden
te helpen om het financiële plaatje helder te krijgen.

Sectorplan Covid
Gelukkig had Covid geen grote invloed in het jaar 2022/2023. Er is wel een covid plan
opgesteld dat de bedoeling heeft om zo veel mogelijk de betrokkenheid van de ouders bij
de school te houden.

Schoolgids en ondersteuningsplan

De schoolgids is op de website te vinden. 2022/2023 was een beetje een overgangsjaar,
waarbij Yvonne moest werken met wat Nicole de Lange had overgedragen. Het meerjarig
schoolplan was niet afgekomen, waardoor het jaarplan voor 2022/2023 uit 2021/2022
overgenomen was.

De schoolgids en meerjarenplan voor 2023/2024 is besproken, deze is tot stand gekomen
aan de hand van de missie en visie van de grote beer, die aan het begin van het schooljaar
samen met het team is vastgesteld.

De MR heeft dit jaar met name de toetsresultaten geëvalueerd, en zal dat in 2023/2024
blijven volgen; ook is het schoolondersteuningsplan besproken en aangenomen.

Verslag vertrouwenscommissie
Er waren dit jaar geen klachten ingediend.

Les op vrijdagmiddag en ouderraadpleging
Om de taakverdeling eerlijker te maken en meer speelruimte hebben qua ver

https://obsdegrotebeer.nl/onze-school/schoolgids


Er is dit jaar een ouderraadpleging uitgevoerd met de vraag of de schooltijden gewijzigd
konden worden, waarbij ook op vrijdagmiddag les werd gegeven. In de MR is dit eerst
besproken, waarna er met een positief advies richting de ouders de ouderraadpleging is
georganiseerd.

De uitkomst van de ouderraadpleging was dat de ouders voor de wijziging van de
schooltijden stemden, vanaf schooljaar 2023-2024 zullen alle kinderen op vrijdagmiddag les
krijgen.

Formatie
De formatie was dit jaar op tijd compleet, alleen heeft aan het eind van het jaar de docent
van groep 4 afscheid genomen, waardoor er alsnog een gat in de formatie ontstond.

Begroting en subsidieaanvragen
De begroting is besproken. De MR heeft hier geen instemmingsrecht in, maar kan wel
adviezen uitbrengen.

Gezien het dalende leerlingenaantal is de prognose voor de begroting voor de grote beer
niet goed. Voor 2023 wordt een klein tekort verwacht, voor 2024 een fors groter. De
grootste kostenpost blijven salarissen, en die zijn gestegen, maar de rijksbijdrage is niet
navenant gestegen.

Vorige jaren had de Grote Beer een overschot, en dat vloeide weg naar de andere scholen in
de stichting; zoals het er op het moment van het bespreken van de begroting uitzag zou de
Grote Beer moeten bezuinigen. Vanuit de MR werd dit als onjuist gevoeld, ook omdat de
stichting wel geld wil reserveren om een nieuwe school in Ouderkerk aan de Amstel te
beginnen in de Nieuwe Kern.

Dit zal een aandachtspunt blijven van de MR.

Gedurende het jaar is een aanvraag voor subsidie basisvaardigheden gedaan, die is helaas
afgewezen.

Schoolmaaltijden subsidie is wel verstrekt.

Aandachtspunten 2023-2024

- Verloop leerlingenaantal
- Formatie
- Overdracht tussen de docenten / klassen
- De begroting voor 2024/2025


